
Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
12 januari 2025 
 
Närvarande: 
Elin Elvnäs 
Hanna Fryckstedt 
Caroline Lindstedt 
Isabella Berggren 
 
Frånvarande: 
Nicole Vestin 
 
§1. Mötets öppnande. 
Elin Elvnäs förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Isabella att föra dagens protokoll. 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Hanna att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
Sveriges Hundungdom har gått med i Barktail och ett mailutskick med inloggsuppgifter har 
skickats ut till alla medlemmar. Vi ska kontakta kansliet och göra oss till “ägare” för vår klubb 
i Barktail. Kvarstår.  
 
Vi fick ett mail från en medlem som frågade om vi kommer arrangera en jullovsträning i 
vinter. Vi kommer undersöka möjligheten att arrangera en vinterträning 2025. Vidare 
planering under aktiviteter. Mer planering förs under punkten “Träningar och aktiviteter”. 
 
§6. Utbildning.  
Isabella vill gå en A1 utbildning. I nuläget ligger det inte ute en A1 utbildning men vi håller 
utkik. Kvarstår. 
 
§7. Kurser.   
Workshop i trixträning. Planerna ändras till en fortsättningskurs i freestyle, med start i 
februari 2025. Hall är bokad och första tillfället är 1 februari. Hittills är två anmälda. 
 
Elin kontaktar SoSuBK om de har någon möjlig instruktör som skulle vilja hålla en kurs i 
spår. Caroline tar över kontakten och fortsätter planeringen. Caroline har kontaktat Monica 
och fick svar att det är svårt att få till, men att det borde gå till hösten 2025.  
 



Vi har kontaktat Louise Sjöstrand gällande att hålla handlingskurs i agility hos oss. Louise 
har inte möjlighet att hålla i år men Hanna kontaktar Louise igen och ser hur våren 2025 ser 
ut. Louise kan inte till våren men Sandra Sjöberg kanske kan hålla den preliminärt i maj, eller 
när hindren är ute.  
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 
Föreläsning om Tullverket: Hanna tar kontakt med tullverket och frågar om de har möjlighet 
att hålla det till hösten. Planerna flyttas fram till våren 2025. Hanna kollar med tullverket igen 
och ser hur läget ser ut. Caroline tar reda på en uppdaterad mailadress och fortsätter 
kontakten. Kvarstår. 
 
Vi funderar på att hålla flera öppenträningar i stockholms hundsportcentrum under januari till 
mars. Vi kommer att maila och lägga ut en frågeruta på instagram till våra medlemmar 
gällande vad för sporter de skulle vilja ha inomhusträningar i denna vinter. Efter svar från 
medlemmar har vi beslutat arrangera ett träningstillfälle för klass 2/3 ekipage i agility. Det 
kommer kunna vara 8 st ekipage anmälda och anmälningsavgiften blir 400kr per ekipage. Vi 
bokar den 15/3 och träningen kommer hålla på i tre timmar. 
 
Efter förfrågan från medlemmar vill vi starta upp träningsgrupper i lite olika sporter. De 
sporterna vi tänkt till en början är lydnad, agility, freestyle och rallylydnad. Vi tänker två 
träningar i veckan så att varje träningsgrupp kör varannan vecka. Vi fixar formulär för 
anmälningar och lägger ut allt i februari. 
 
§9. Ekonomi och inköp. 
 
Ekonomisk rapport: Vi har 71 294,04 kr på kontot.  
 
Köpa in SthlmsHU merch för att uppdatera media-profiler om vad som finns att köpa. Köpa 
in hoodie och västar budget 9000. Kvarstår. 
 
Mat till mötet den 8/12 gick på 399,55 kr. Isabella har blivit återbetald. 
 
Vi har fått direktbidrag från Sveriges hundungdom som gick på 12 955 kr. 
 
Maten för dagens möte gick på 600 kr. Isabella ska bli återbetald.  
 
Årsavgiften för banken har dragits av och gick på 1900 kr.  
 
Vi har mottagit fakturan för hallhyran till freestylekursen i Stockholms Hundsportcentrum och 
gick på 8 000 kr. Ej betald än.  
 
§10. Hemsidan och Sociala medier  
Isabella har fixat vårt problem och håller på att fixa vår nya hemsida. Hemsidan är fixad och 
kommer uppdateras efter årsmötet. 
 
Styrelsen tar fram ett förslag om regelbundna mailutskick. Vi planerar att skicka ut fyra 
gånger om året. Två på våren och två på hösten. Vi följer upp detta nästa år. 



 
Vi ska uppmärksamma medlemmar som tävlar för klubben på våra sociala medier. Tar med 
detta inför 2025 då vi vill satsa på att ha årets ekipage i freestyle, agility, nosework och 
rallylydnad. Poängsystem, vilka grenar medlemmar kan söka till för årets ekipage mm 
kommer diskuteras på ett digitalt möte 28 december.  
 
§11. Tävling 
 
Vi vill anordna fler inofficiella tävlingar. Liknande blåbärstävling i agility diskuteras 
“banantävling” i rallylydnad, “granatäpplestävling” i freestyle etc.  
 
Vi ser över möjligheten att arrangera en inoff rallytävling (“frukt”tävling) maj/juni och en 
blåbärstävling i september. 
 
§12. SBK 
SBK har det tufft för tillfället gällande ekonomi, få medlemmar till styrelsen, aktiva 
medlemmar mm. Vi behöver göra upp en plan för hur vi ska gå tillväga med klubbens 
framtid. Vi planerar in ett möte med SBK så snart som möjligt för att prata ihop oss vad vi 
behöver fokusera på först. 
 
Vi tänker att vi hade kunnat ha gemensamma möten varannan månad från och med i slutet 
av detta år eller under 2025 och varannan enskilda styrelsemöten för att förbättra vårt 
samarbete och uppbyggnad av klubben. 
 
Isabella och Elin har varit på ett möte med SBK där de tog upp att de vill ha funktionärshjälp 
på sina tävlingar. 
 
SBK samarbete - Google Dokument 
 
§13. Årsmöte. 
Årsmöte med tivolitema prel. 16 februari. Mötet ska hållas i Studiefrämjandets lokaler i 
Nacka. Alla handlingar ska vara ute senast den 2 februari. Allt planerat fixas inför mötet.  
 
§14. Övriga frågor.  
Kliniken på Hannas jobb kommer att anordna valpkvällar några kvällar. Hanna undrar om vi 
kan lägga ut detta på våra medier där våra medlemmar är välkomna. Styrelsen tycker detta 
låter väldigt kul och vi kommer lägga ut på våra medier. Hanna återkommer med mer 
information. Kvarstår.  
 
 
§15. Nästa möte.  
Nästa styrelsemöte planeras efter årsmötet med den nya styrelsen.  
 
§16. Mötets avslutande.  
Elin förklarar mötet avslutat.  
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 

https://docs.google.com/document/d/1RXHmUuefxyfQh6rdOqjPIXmUclGTsADk3CJuyM-zjsw/edit?tab=t.0


Ordförande                    Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Elin Elvnäs                              Isabella Berggren                       Hanna Fryckstedt 
 
 


